

PROTOKOLL

Nr 1 2024 Stora Koviks Ryttarsällskap

17 jan | 19.00 | Delselius Tornhuset

Styrelsemedlemmar

Närvarande:

Hanna Eneland, Helena Hedlund, Lena Lundin, Lotta Olsson, Maria Norin (på länk), Mimmi Kristiansen och Nina Littunen

Icke närvarande:

Benke Forsström & Lina Hallenberg

Adjungerade:

Mirre Hägerström och Jennifer Karlsson

§	ÄRENDE		ANSVARIG
1	Mötets öppnande	- Lena häsade alla välkomna och öppnade mötet	
2	Godkännande av dagordning	- Godkändes	
3	Val av justerare	- Lotta & Mimmi	
4	Gamla ärenden och föregående mötets anteckningar	- Gicks igenom och åtgärdades	
5	Ekonomi	- SKRS <ul style="list-style-type: none">Utgifter om 53 000 kr 2023 för bl.a. utgifter för premier, plaketter, domare och högtalarsystemPremier blev en väldigt hög utgift 2023Nina hör om vi kan få till Visma som ekonomisystem - USEK <ul style="list-style-type: none">Avvaktar gällande ekonomin tills ev. ny styrelse tillsätts	
6	Medlemmar	- Vi har fått in flera nya medlemmar utifrån! - Helena gör utskick via IdrottOnline om 2024 års medlemskap	
7	Hemsida & sociala medier	- Lina har uppdaterat hemsidan	

8	Rapportering - USEK	<ul style="list-style-type: none"> - Allmänt <ul style="list-style-type: none"> ○ Svårt att värva nya styrelsemedlemmar ○ Sektionen läggs vilade om inte nya styrelsemedlemmar värvas ○ Beslut tas efter årsmötet gällande inestående medel - Café <ul style="list-style-type: none"> ○ Fyllas upp innan årsmötet ○ Eget kontantkort för swish-betalningarna? ○ Lena och Ellen planerar inköp ○ Återkommer efter årsmötet om vem som kommer ansvara för stallcaféet ○ Ev beställa kommande varor med leverans till stallet - Aktiviteter <ul style="list-style-type: none"> ○ Ca 20 glada medlemmar besökte SIHS 	Lena Lena
	Rapportering - Stallet	<ul style="list-style-type: none"> - Belysning utebanan <ul style="list-style-type: none"> ○ Återkommer om när - Utebanana <ul style="list-style-type: none"> ○ Sarg där det "läcker" åtgärdas av Håkan under våren - Ridhus <ul style="list-style-type: none"> ○ Snörasskydd uppsatt ovanför dörrarna 	
	Rapportering - Klubben	<ul style="list-style-type: none"> - Bod/Hinderförråd och ev läktar <ul style="list-style-type: none"> ○ Tidsplan och budget: Håkan, Benke, Maria & Lena. Återkommer med förslag - Domartorn <ul style="list-style-type: none"> ○ Ljudet åtgärdas vid varmare väder, manual skrivs när allt åtgärdat ○ Måla trädelen på grunden, utsticket. 	
	Rapportering - Tävlingssektion	<ul style="list-style-type: none"> - Genomförda - Kommande <ul style="list-style-type: none"> ○ KM dressyr 5/5 <ul style="list-style-type: none"> ▪ Helenas svägerska kan döma ▪ Alla tävlar mot varandra på sin egen nivå ○ KM hoppning 19/5 <ul style="list-style-type: none"> ▪ Hoppningen kommer att ha en twist ▪ Alla tävlar mot varandra på sin egen nivå ▪ Överskottet från båda tävlingarna går till välgörande ändamål. Återkommer om vilket 	Helena

		<ul style="list-style-type: none"> ○ Tävlingar <ul style="list-style-type: none"> ▪ Kür <ul style="list-style-type: none"> • Planerad till september • Förslag att hålla küren på söndagen och lägre klasser på lördagen ▪ Hopptävling <ul style="list-style-type: none"> • Återkommer om tävling eller P&J ▪ Fälttävlan, junior <ul style="list-style-type: none"> • Nina stämmer av med intresserade. • Tävlingarna ligger tidigt på året. Kan behöva hinna få mer vana innan start • Siktat troligtvis på 2025 - Inköp <ul style="list-style-type: none"> ○ Skyltar, se dokument ○ 10 st säkerhetsskållor och 20-30 st bomhållare ○ Ta fram förslag på naturhinder/terränghinder <ul style="list-style-type: none"> ▪ Plast och ska kunna köras ut när det är säsong och torrt i marken. ▪ Ev även bygga egna ▪ Förslag på finansiering? 	<p>Nina</p> <p>Lena Nina/Mirre</p>
10	Sponsorer	<ul style="list-style-type: none"> - Kontakt efter behov - Inventera möjligheter till spons bland medlemmar inför tävling/ar 	
11	Aktiviteter	<ul style="list-style-type: none"> - Genomförda - Kommande <ul style="list-style-type: none"> ○ TDB utbildning. Lena och Helena inbokade ○ HLR till årsmötet. <ul style="list-style-type: none"> ▪ Maria jagar Annika på SISU ▪ Ca 2-2,5 tim. Helst efter årsmötet ○ Fest <ul style="list-style-type: none"> ▪ Festkommittéen (Mirre, Mimmi, Lena B och Marie) återkommer. ▪ Ev i samband med KM ○ Ridhus- & utebanans regler & "bemötande". <ul style="list-style-type: none"> ▪ Fysiskt möte, Quiz eller annat. Hur når vi ut bäst och till flest? ○ Uppdatera reglerna med: <ul style="list-style-type: none"> ▪ Vikten av kommunikation och ömsesidig respekt! ▪ "Trekanten" är till främst för instruktören och max ytterligare två pers om ok med instruktör. Övriga hänvisas till läktaren ▪ Inga dubbellektioner (dressyr) i ridhuset ▪ Inga hopplektioner på fria hoppningen ▪ Om man hjälper till under fria hoppningen gäller det för alla ▪ Den som har lektion har alltid företräde, men lyft blicken och prata med varandra om fråga uppstår 	<p>Maria</p> <p>Mirre</p>

		<ul style="list-style-type: none"> ▪ Uppsittningspallen behöver placeras i ett hörn, säkerhetsrisk ▪ Måla och fräscha upp bommar <ul style="list-style-type: none"> - Önskemål kommande aktiviteter <ul style="list-style-type: none"> ○ Karl Henrik Heimdal till hösten ○ Idrottscoach/mental coach <ul style="list-style-type: none"> ▪ Ungdomar i första hand. 6 tillfällen a 75 min ▪ Ca 10 pers. 19.500:-. Hur finansiera? ○ Självbärig häst/ryttare med Anna Baker & Malin Stensland <ul style="list-style-type: none"> ▪ Behöver mer info samt prispförslag ○ Tömkörning <ul style="list-style-type: none"> ▪ Hör med Liv om förslag ○ Se separat lista med förslag 	<p>Lina Helena</p> <p>Lena</p> <p>Lena</p>
12	Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> - Klubben sponsrar Clinics med 50% av kostnaden för medlemmar + inköp av fika <ul style="list-style-type: none"> ○ Intäkterna för fiket tillfaller klubben ○ Checklista upprättas som underlag för de som arrangerar ex Clinic - Informera om röstförstärkaren samt instruktioner - Medlemsavgift 2024 <ul style="list-style-type: none"> ○ Avgift SR 400:- & JR 330:- - Årsmöte <ul style="list-style-type: none"> ○ USEK kl 12.00 den 10/2 kl ○ SKRS kl 13.00 den 11/2, förmöte kl 12 ○ Ordförande, Catrine (Lelle) <ul style="list-style-type: none"> ▪ Lina, Nina, Hanna, Benke och Lenas mandatperiod löper ut ▪ Ulrika & Marina tackat ja som revisorer - Visionsarbete - Del 2, se dokument - Grupp för Nacka/Värmdös ridklubbar – Ridsport Nacka Värmdö <ul style="list-style-type: none"> ○ Vilande 	Lotta
13	Nästa möte		
14	Mötet avslutas		

Datum:

Justerare:
Lotta Olsson

Justerare:
Mimmi Kristiansen